
 

 

 

§146 bilaga 1 

Särskilt yttrande 
 

TN-2025-904 

Remiss – Uppdrag budget 2024 – ta fram ett samlat näringslivsprogram för 

Malmö (STK-2024-182) 
 

Vi Sverigedemokrater tycker att Tekniska nämnden belyser flera tillkortakommanden i 

näringslivsprogrammet som vi ställer oss bakom, men vill understryka och förtydliga vissa 

ställningstaganden lite extra.  

Vi befarar att de så kallat ”hållbara kommunikationerna” ytterligare kommer att begränsa den 

enskildes möjlighet att ta sig fram med bil i Malmö. Vi är däremot väldigt positiva till en metro 

mellan Malmö och Köpenhamn, men vi ser inte några uttalade ambitioner eller någon plan för att 

en metro ska komma till stånd. Vi ser särskilt fram emot de insatser som ska stärka Malmös 

många arbetslösa att bli anställningsbara.  

 

Tekniska Nämnden 2025-06-16 

 

Anders Pripp 

Håkan Ask 

 

Med instämmande av 

Lars Hallberg 


